
Adwokaci mówią: nie dla połączenia z radcami, tak
dla pracy na etatach
Samorząd adwokacki dwa tygodnie temu skierował do swoich członków ankietę dotyczącą
funkcjonowania i przyszłości zawodu. Są już pierwsze wyniki. Adwokaci nie chcą łączyć
się z radcami, ale większość jest za możliwością pracy na etacie oraz złagodzeniem
zakazu reklamy - czytamy w artykule Katarzyny Borowskiej w dzisiejszej Rzeczpospolitej.

Zdaniem prof. Macieja Gutowskiego, szefa zespołu ds. opracowania strategii adwokatury przy NRA
oraz dziekana ORA w Poznaniu, najważniejszym efektem ankiety jest to, że wreszcie wiadomo, co
myślą adwokaci, zwłaszcza ci młodzi. Na ankietę odpowiedziało aż 30 proc. adwokatów, którzy mają
maksymalnie trzyletni staż.

Zachęcamy do lektury artykułu
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